
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 6. november 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 143 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 143:  

”Ministeren bedes oplyse, om Sundheds- og Ældreministeriet, ministeren eller 

hendes forgænger, Sophie Løhde, har fået henvendelse fra tobaksindustrien, 

eksempelvis i forbindelse med implementeringen af Tobaksvaredirektivet, 

hvor regeringen undlod at følge lande som England, Irland, Frankrig og Norge 

og indføre neutrale cigaretpakker?” 

 

Svar: 

Jeg kan bekræfte, at virksomheder og organisationer på tobaksområdet i lighed med 

andre interessenter henvender sig til ministeriet og gør opmærksom på deres syns-

punkter, bl.a. i form af høringssvar til den lovgivning, der vedrører dem. Det gælder 

også i forbindelse med fx tobaksvareloven, som implementerer tobaksvaredirektivet.  
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